



湘约 张家界

ENCHANTING OF ZHANGJIAJIE



8D
6N

长沙 | 常德 | 凤凰古城
CHANGSHA | CHANGDE | PHOENIX ANCIENT TOWN





第1天 吉隆坡 ✕ 长沙 - 172公里 - 常德

集合于吉隆坡国际机场，飞往湖南-长沙。

📍 筒牍博物馆 (周二闭关)

博物馆，游客可以探索一系列保存完好的竹筒和木筒，以及可以深入了解中国古代文明、书法和文学的文物和展品。

📍 常德大小河街

📍 柳叶湖公园

第2天 常德 - 282公里 - 凤凰古城

📍 凤凰古城

【沱江泛舟】【石板街】【北门城楼】【万民塔】【沙湾景区】

【虹桥艺术楼】【夜游古城】

它始建于1704年，至今已有300年的历史。古镇被列入联合国教科文组织世界遗产名录。

📍 试穿苗族服装拍照留恋 **HOT**

第3天 凤凰古城 - 222公里 - 张家界

📍 张家界土家风情园

风情园是展示土家族传统习俗和传承的文化景点。游客可以探索和体验土家族文化的各个方面，包括传统建筑、艺术、音乐、舞蹈、服饰和仪式。

📍 张家界72奇楼 **HOT**

张家界的文化地标，高109.9米的土家吊脚楼，世界吉尼斯第一高楼-张家界72奇楼。走进景区，吃喝玩乐购住应有尽有。您可以品尝里面各种特色小吃。

第4天 张家界

📍 天门山景区

【凌霄台】【天界佛国】【鬼谷栈道】【玻璃栈道(含鞋套)】

【天门洞(含单程扶梯)】【驱车途径九曲十八弯公路】

世界上最美丽的山脉之一，令人惊叹的“天堂之门”和 99 个弯曲、垂直的悬崖、惊险刺激的悬崖步道和玻璃天桥，以及世界上最长的缆车之旅，无疑使它成为中国最好的山峰之一。

(※若遇气候或设备检修维护等不可抗力因素，缆车、环保车、电扶梯停驶，游览的交通工具需以景区调配为主，也因属团体套票，所以无法单一退费敬请谅解。※冬季(12月-2月)天门洞、环保车、电扶梯都会关闭停运，团队只能远眺(视天气而定)而不游览天门洞部分，并乘坐缆车往返景区。

📍 军声画院

画院是以砂岩画专题展厅，素有“砂岩画艺术殿堂”之称。砂石画是以沙、石、植物等天然材料为画材。



百龙电梯
Bailong Lift

第5天 张家界

📍 天子山景区(含缆车) **世界遗产**

【百龙电梯】【后花园】【天下第一桥】【迷魂台】【哈利路亚山】

【十里画廊(含来回小火车)】【采药老人】【三姐妹峰】

【金鞭溪】【水绕四门】

武陵源风景名胜区著名的世界自然遗产地。武陵源最壮观的山峰，以云海、月光、日照、冬雪四绝著称。它以其令人叹为观止的自然美景而闻名，尤其是电影“阿凡达”中浮山的灵感来源是独特的柱状岩层。公园的特点是茂密的森林、幽深的峡谷和壮丽的全景。

📍 溪布街

它以其传统建筑、文化遗产和充满活力的氛围而闻名。这条街的历史可以追溯到清朝，多年来一直保持着它的魅力和特色。

第6天 张家界 - 322公里 - 长沙

📍 张家界大峡谷

B线【峡谷玻璃桥+VR体验+高空滑索+彩虹广场+游船】或【峡谷玻璃桥+VR体验+观光电梯+寻宝电梯+雕塑电梯或吴王坡滑道+彩虹广场+游船】

它以其深邃而壮观的峡谷而闻名，拥有壮丽的景色和一系列自然景观。张家界大峡谷的主要看点是世界上最长最高的玻璃桥，被称为张家界大峡谷玻璃桥。这座透明的桥横跨峡谷，为游客提供令人振奋的体验和周围景观的壮丽景色。

※如玻璃天桥遇天气或其它原因关闭，将无法游览。

📍 海鲜自助晚餐(价值RMB298)

第7天 长沙 ✕ 吉隆坡

📍 长沙洋湖湿地公园

湿地公园，是位于中国湖南省长沙市的湿地自然保护区。洋湖是一个以其多样化的生态系统和风景秀丽而闻名的大型淡水湖。

📍 黄兴路步行街

长沙的主要商业街，拥有许多本地品牌的时尚产品和餐饮。

📍 坡子街美食街

第8天 抵达吉隆坡

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



天门山国家森林公园
Tianmen Mountain National Park

DAY 1 KUALA LUMPUR ✕ CHANGSHA - 172km - CHANGDE

Assemble in KL International Airport for flight to Hunan - Changsha.

📅 Jandu Museum (Closed on Tuesday)

Visitors can explore a collection of well-preserved bamboo and wooden slips, along with artifacts and exhibits that provide insights into ancient Chinese civilization, calligraphy, and literature.

📅 Changde Daxiaohe Street

📅 Liuye Lake Park

DAY 2 CHANGDE - 282km - PHOENIX ANCIENT TOWN

📅 Phoenix Ancient Town

[Boat Ride Tuojiang] [Stone Street] [North Gate Tower] [Wanming Pagoda] [Shawan Scenic] [Hongqiao Art Building] [Night Tour of Phoenix Ancient Town]

It was built in 1704 and has 300 years of history. Ancient town was added to the UNESCO World Heritage.

📅 Wearing Traditional Costume Experience **HOT** 🌿

DAY 3 PHOENIX ANCIENT TOWN - 222km - ZHANGJIAJIE

📅 Tujia Folk Customs Park

Park is a cultural attraction that showcases the traditional customs and heritage of the Tujia ethnic minority. Visitors can explore and experience various aspects of Tujia culture, including traditional architecture, art, music, dance, costumes, and rituals.

📅 Zhangjiajie 72 Strange Building **HOT** 🌿

The cultural landmark of Zhangjiajie, the 109.9-meter Tujia stilted building, the tallest building in Guinness in the world - Zhangjiajie 72 Strange Building. You can indulge in a diverse array of local specialty snacks inside.

DAY 4 ZHANGJIAJIE

📅 Tianmen Mountain

[Lingxiao Platform] [God Buddha] [Guigu Cliffside Path] [Glass Skywalk] [TianMen Cave (Include One Way Escalator)] [Drive Pass The Winding 99 Bends Road]

One of the most beautiful mountains in the world, The stunning views 'Heaven's Door' and the 99 Bends, vertical cliffs, the thrilling cliff-hanging walkway and glass skywalk, and the world's longest cable car ride, make it unquestionably one of the best mountains to visit in China. (*In the event of any suspension service of the cable car or escalator, replacement transport for the tour will be arranged. Due to ticket purchase is group ticket, refund of an individual section of Tianmen Mountain National Park is unavailable. *Winter season (Dec-Feb) visit to Tianmen Cave escalator ride & shuttle bus will be closed, group that visit Tianmen Mountain National Park will take both way cable car to scenic area, sightseeing is subject to weather conditions.)

📅 Zhangjiajie Junsheng Painting Institute

It is a special exhibition hall of sandstone painting, known as the "Sandstone Painting Art Palace". Sand and stone painting is made of natural materials such as sand, stone and plants as painting materials.

DAY 5 ZHANGJIAJIE

📅 Tianzi Mountain (Include Cable Car Ride) **UNESCO**

[Ballong Lift] [Backyard Garden] [The Rocky Natural Bridge] [Ecstasy Terrace] [Hallelujah Mountain] [Ten Miles Gallery (Include Return Mini Train)] [Old Man Gathering Herbs] [Three Sister Peak] [Golden Whip Stream] [Shuirosimen]

Natural Reserve is a part of Wulingyuan Scenic and Historic Interest Area, the natural heritage of the world. The most stunning peaks in Wulingyuan, and it is well-known for the four wonders - the Sea of Clouds, the Radiance of the Moonlight, the Rays of Sunshine and the Snow in winter. It is known for its breathtaking natural beauty, particularly the unique pillar-like rock formations that inspired the floating mountains in the movie "Avatar." The park is characterized by lush forests, deep canyons, and stunning panoramic views.

📅 Xibu Street

It is known for its traditional architecture, cultural heritage, and vibrant atmosphere. The street dates back to the Qing Dynasty and has preserved its charm and character over the years.

DAY 6 ZHANGJIAJIE - 322km - CHANGSHA

📅 Zhangjiajie Grand Canyon

Route B [Glass Bridge+VR Experience+Zip line+A Strip of Sky Slide Way+Rainbow Square+Boat Ride] OR [Glass Bridge+VR Experience+Sightseeing Elevator+Treasure Hunt Elevator+Sculptural Elevator or Wuwangpo Slide Way+Rainbow Square+Boat Ride]

It is known for its deep and dramatic canyon, which offers stunning views and a range of natural attractions. The main highlight of the Zhangjiajie Grand Canyon is the world's longest and highest glass-bottomed bridge, known as the Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge. This transparent bridge spans across the canyon, providing visitors with an exhilarating experience and breathtaking views of the surrounding landscape. (*Glass Bridge: Due to unpredictable weather and unforeseen circumstances, the attraction will be closed.)

📅 Seafood Buffet Dinner (Value RMB 298)

DAY 7 CHANGSHA ✕ KUALA LUMPUR

📅 Changsha Yanghu Wetland Park

It is a wetland nature reserve located in Changsha City, Hunan Province, China. The park is situated around Yanghu Lake, a large freshwater lake known for its diverse ecosystem and scenic beauty.

📅 Huangxing Walking Street

Is the main shopping street of Changsha, with many local brands of fashion products and F&B.

📅 Pozi Food Street

DAY 8 ARRIVED IN KUALA LUMPUR

* Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.



天门洞
TianMen Cave



湖南臭豆腐 Hunan Stinky Tofu



剁椒鱼头 Chopped Pepper Head



湖南风味 Hunan Cuisine

自费 OPTIONAL TOUR

天门狐仙山水实景剧 人民币350/人

Zhangjiajie Tianmen Fox Fairy Show RMB350/Person

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner	住宿 Accommodation
1	-	湖南风味 Hunan Cuisine	常德风味 Changde Cuisine	常德鼎城福捷希尔顿花园酒店或同级 Hilton Garden Inn Changde Dingcheng Hotel or similar
2	酒店 Hotel	农家风味 Farm Cuisine	苗家风味 Miao Cuisine	凤鸣天下酒店或同级 Phoenix Ming World International Hotel or similar
3	酒店 Hotel	土家风味 Tujia Ethnic Cuisine	自理 Own Expenses	华天大酒店或同级 Huatian Hotel or similar
4	酒店 Hotel	蘑菇风味 Mushroom Cuisine	韩式烤肉 Korean BBQ	
5	酒店 Hotel	当地风味 Local Cuisine	当地风味 Local Cuisine	最佳西方清心园酒店或同级 Best Western Plus Qingxinyuan Hotel or similar
6	酒店 Hotel	当地风味 Local Cuisine	海鲜自助晚餐 Seafood Buffet Dinner	大汉金桥华美达广场酒店或同级 Ramada Plaza by Wyndham Changsha Wangcheng or similar
7	酒店 Hotel	自理 Own Expenses	自理 Own Expenses	-
8	-	-	-	-

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，作最适当的调整。温馨提醒，湖南全程酒店不提供一次性洗刷用品。

*Meals & hotels above are subject to change without prior notice. Warm reminder, hotel in Hunan does not provide disposable Toiletries.

行程亮点

☆ 特点	夜游古城 网红打卡点~张家界72奇楼 坐VIP 2+1 旅游巴士 品尝湖南臭豆腐 海鲜自助晚餐(价值RMB298)
📍 景点	张家界土家风情园 天门山景区 天子山景区 张家界大峡谷玻璃桥 军声画院 黄兴路步行街 溪布街
👤 体验	凤凰古城游船 试穿苗族服装拍照留念
👨🍳 美食	湖南风味 长沙风味 农家风味 苗家风味 土家风味 蘑菇风味 韩式烤肉 湖南风味

TOUR HIGHLIGHTS

☆ SPECIAL	Night Tour of Phoenix Ancient Town New Instagrammable Spot ~ Zhangjiajie 72 Strange Building 2+1 VIP Coach Arrangement Taste Hunan Stinky Tofu Seafood Buffet Dinner (Value RMB 298)
📍 ATTRACTIONS	Tujia Folk Customs Park Tianmen Mountain Tianzi Mountain Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge Zhangjiajie Junsheng Painting Institute Huangxing Walking Street Xibu Street
👤 EXPERIENCE	Phoenix Ancient Town Boat Ride Wearing Traditional Costume
👨🍳 GOURMET	Hunan Cuisine Changsha Cuisine Farm Cuisine Miao Cuisine Tujia Ethnic Cuisine Mushroom Cuisine Korean BBQ Hunan Cuisine

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿、交通和自费项目可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, SUNRISE将保留更改或取消行程的权利。
- 若SUNRISE的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与SUNRISE团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, SUNRISE一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背面或浏览
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

中国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃及伴手礼。
- 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时, 但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点, UVSB有权利额外征收费用。

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice.
- SUNRISE reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- SUNRISE is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; SUNRISE reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in SUNRISE's tours shall travel at his/her own risk. SUNRISE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit
- All pictures shown are for illustration purpose only.

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on board the coach.
- Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. UVSB reserves the right to collect a penalty additional cost should any tour member fail to visit the specified shopping stops.

Tentative Flight Details - Subject to Change

--

For Agent Use Only:

--

Updated Date: OCT 2023